
Sessió 04/11/2024
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 04 DE NOVEMBRE DE 
2024.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Cocentaina CF: Vicente Fenollar Tomas, Club d’espeleologia i escalà contestà: Maria José Guillem García, Club 
Aeromodelismo Alcocer: Antonio Àngel Pascual, Club Bàsquet Iris Contestano: Silvia Llopis Prats, Grup d’esplai  
Esportiu  Futbol  Sporting  contestà:  Gustavo Moltó Domínguez,  Centre  Excursionista  Contestà:  Hipòlit  Cerdà 
Torregrosa, Club Ciclista Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club 
Ciclista Rafa Valls: Andrés Pascual Motos, Club Ye Faky Futbol Sala: Oscar Sansalvador Ramírez, Club de 
Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan Ujaldón Reche, Peña Madridista El Comtat: Juan Silvestre Beneito, 
Soca-run Club d’Esports de Muntanya: Pau Vela Valls, Judo Club Cocentaina: Jose Albaladejo Miralles, CD 
Contestano: Jésica Montava Miralles, CD Handbol Comtat: Rafael Francés Vilaplana. 

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les  dènou i trenta  hores, del dia  quatre  de novembre de 2024, es reuneixen a la sala 
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de 
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Aprovació acta sessió anterior.

S’aprova per unanimitat. 
    
2. Obres al poliesportiu, situació.

Adrián.- pren la paraula per informar de les obres de l’avinguda de les Moreres i del canvi de situació respecte  
dels accessos al poliesportiu des de la setmana passada com vos vam informar i indicar a totes les entitats  
esportives.

• Avinguda les Moreres, quedarà tancada i per tant es prohibeix l’accés tant amb vehicle com a peu. Les 
portes d’accés habituals al poliesportiu estaran tancades per aquesta avinguda fins que finalitzen les 
obres, i per tant els tres punts nous d’accessos al poliesportiu estan sent la porta principal d’accés a la 
FPA (enfront  de  la  guàrdia  civil),  la  porta  del  costat  de  la  cafeteria  del  poliesportiu  pel  carrer  Riu  
Penàguila, i la porta del final del carrer Riu Penàguila que dona accés al camp de la Morera. També  
recordar que per a les persones amb mobilitat reduïda podran accedir amb vehicle per la porta de la  
FPA i aparcar a la zona del costat de les pistes de petanca.   

 

3. Estudi valoració subvencions locals, joves i a clubs i entitats esportives.

Adrián.- comenta que ja estan realitzat els estudis i valoració de tota la documentació aportada als diferents  
expedients que tenim marxa respecte a les subvencions d’esports. La dels joves esportistes de Cocentaina, que 
compta amb una partida pressupostaria de 5.000€, i l’ajuda als Clubs i entitats esportives de Cocentaina que 
compta amb una partida pressupostaria de 33.000€. Les quantitats son les següents, joves esportistes i clubs i 
entitats esportives:

PONSODA VICENT, HUGO

SANTONJA MOYA, PAULA

LEÓN GILABERT, LAURA
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C.D. HOQUEI CLUB COCENTAINA 7.354,98 €

CLUB YE FAKY FUTBOL SALA 3.852,54 €

CLUB CICLISTA RAFA VALLS 3.026,48 €

CLUB DEPORTIVO HANDBOL COMTAT 2.499,11 €

CLUB BASQUET IRIS CONTESTÀ 2.224,82 €

CENTRE EXCURSIONISTA CONTESTA 2.222,26 €

CLUB DE JUDO COCENTAINA 2.103,36 €

CLUB CAZA Y TIRO LA MODERNA CONTESTANA 2.009,88 €

CLUB CICLISTA CONTESTANO 1.739,89 €

CLUB AJEDREZ COCENTAINA 1.492,59 €

GRUP D’ESPLAI ESPORTIU FUTBOL SPORTING CONTESTÀ 1.445,42 €

CLUB PATINATGE ARTÍSTIC COCENTAINA 959,61 €

SOCARUN CLUB D’ESPORTS DE MUNTANYA 862,54 €

CLUB ESPELEOLOGIA I ESCALADA COCENTAINA 623,81 €

CLUB TENNIS COCENTAINA 582,71 €

Vicent  Belda.-  pregunta  directament  a  Adrián per  a que conteste  com a representant  de  la  seua regidoria 
d’esports,  que com veu ell al club ciclista Contestano i com l’ha vist durant l’últim any, que faça una valoració 
respecte si que creu que estan treballant bé com a club, si estan fent activitat, si promouen i estan creixent...si  
fem més, si fem menys? I afirma que des de la regidoria d’esports es té oblidats a aquest club que represente,  
estic i estem molt decebuts, i llança altra pregunta, com pot ser que tinguem una reducció de més d’un 30% en 
quant a la quantitat atorgada?. Tenim més esport base, s’esforcem per a fer les proves de ciclisme tots els anys i 
durant molts anys de tradició, i l’ajuda que tenim a les proves és de cap membre de la protecció civil i d’una  
parella de la Policia i que desapareix, ja està. 

Adrián.- contesta que ell la valoració que fa és molt positiva respecte a l’activitat i evolució del Club, però que les  
bases de l’ajuda té  uns criteris  ja  definits  i  que es van aprovar  fa poc.  Nosaltres no donem ni  llevem, els  
documents que aporteu als expedients de la subvenció és el que es valora i depeneu totes les entitats de la  
resta d’entitats. L’any passat van ser 12 entitats les que vau rebre ajudes, i enguany sou 15 entitats sols per  
aquest motiu ja no podem guiar-se de la quantitat de l’any passat. Respecte al tema de les proves ciclistes prenc  
nota i farem per a que hi tingueu més cobertura si és el que necessiteu per a la seguretat d’aquestes proves.

Gustavo Moltó.- també comenta que per a la seu entitat esportiva, amb la quantitat de despeses que tenen 
durant la temporada, que la quantitat que reben és una aberració, i no es veuen reflectits als criteris de les bases  
de la subvenció.   

Ximo Corbí.- comenta que la quantitat total de la partida pressupostaria destinada per a l’ajuda deuria de muntar, 
tot està muntant, tots els preus, de material, inscripcions, taxes federatives, etc. i el total d’aquesta subvenció no  
munta. També comenta que en altres administracions públiques tenen altres criteris per a acceptar factures, com 
puguen ser de hostalatge, manutenció, premis en metàl·lic, etc. i a l’ajuntament de Cocentaina no s’accepten. 

Adrián.- contesta que el que s’està plantejant per part dels intervinents és una revisió de les bases i dels criteris  
de la subvenció als clubs i entitats esportives. En les properes reunions tractarem i parlarem de arreplegar nous 
conceptes, d’una possible revisió de les bases i poder iniciar si es creu oportú una futura modificació d’aquesta. 

4. Votació Gala de l’Esport Local 2025. 
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Adrián.- comenta que com ja es va plantejar a l’última reunió, quedàvem convocats a fer una votació després de  
deixar unes setmanes per a parlar a les directives i amb la gent del vostre club, amb la finalitat de respondre a la 
qüestió de si voldríem recuperar la gala de l’esport local o pel contrari no la recuperem.
Fem la votació:

• A favor de recuperar:  2
• En contra de recuperar: 1
• Abstencions: 13

S’obri un debat al voltant del possible format en cas de reprendre la gala, si es podria fer cada dos anys o més  
anys, si no tancar a fer-ho obligat, si no quan es pense que hi ha material per a poder fer-ho una gala amb bon 
material i esportistes per a guardonar, no donar per donar.

Adrián.- comenta que arrepleguen aquestes idees i  propostes per veure possibles opcions al futur i  que de 
moment ho deixarem en un treballar la idea i anem veient. 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20.30 hores, dels quals, com a secretari, que 
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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